

## CLUBHOUSE FACILITIES – FEE SCHEDULE & OPENING HOURS 會所設施收費及開放時間

Enquiries: 2570 2316

Facilities 設施	Opening Hours 開放時間	Charge 收費	Remarks 備註
Braemar Hill Café 寶馬山會所餐廳	Monday - Saturday 星期一至六 12:00 p.m 10:00 p.m. Sunday & Public Holidays 星期日及公眾假期 11:00 a.m 10:00 p.m.	Refer to Menu 參 閱 餐 牌	Catering & Takeaway Services are available 提供各類餐飲及外賣服務
Function Room 1 & 2 宴會室 1 & 2 Function Room 3	12:00 p.m10:00 p.m.	\$100/Hour 每小時	The minimum renting of Function Rooms should be at least 2 hours per booking 租用宴會室,每次預訂最少 2 小時 Mahjong playing is available
宴會室 3 Gymnasium 健身室		\$150/Hour 每小時  Free admission for residents 住客免費  Guest per person 訪客每位\$30	可作麻雀耍樂
Aerobic Room 健康舞室	7:00 a.m 10:00 p.m. Mon-Sun & PH 星期一至日及公眾假期	\$125/Hour 每小時	
Billiard Room 桌球室		\$50/Hour 每小時	
Multi-Purpose Sport Court 多用途運動場 Squash / Badminton Court 壁球場 / 羽毛球場 Table Tennis Room 乒乓球室		\$30/Hour 每小時	Racket rental: \$20 each 球拍租用:每支\$20 User must be in appropriate sports attire 使用者必須穿著整齊運動服裝 Free loan of table tennis rackets 免費借用乒乓球拍 Users must be in appropriate sports attire 使用者必須穿著整齊運動服裝
Basketball Court 籃球場			Maximum 6 pax 最多 6 人使用
Tennis Court 網球場		Mon-Fri 星期一至五 \$50/Hour 每小時 (7:00 a.m 6:00 p.m.) \$70/Hour 每小時 (6:00 p.m 10:00 p.m.) Sat, Sun & PH 星期六、日及公眾假期 \$70/Hour 每小時 (7:00 a.m 10:00 p.m.)	Racket rental: \$20 each 球拍租用:每支\$20 User must be in appropriate sports attire 使用者必須穿著整齊運動服裝
Health Spa 健康水療中心	2:00 p.m10:00 p.m.	Free Admission for residents 住客免費 Guest per person 訪客每位\$50	
Swimming Pool 游泳池	7:00 a.m 1:00 p.m. 2:00 p.m 7:00 p.m.	Free admission for residents 住客免費 Guest per person 訪客每位\$50	Free loan of children's life jackets 免費借用兒童救生衣
Lounge 休息室 Library 圖書館	9:00 a.m 10:00 p.m.	Free of charge 免費	
Children's Playroom 兒童中心遊戲室	9:00 a.m 2:00 p.m. 3:00 p.m 7:00 p.m.	1 - 1 - 1	
Party Room 兒童中心派對室	12:00 p.m 9:00 p.m.	<b>\$200/Hour</b> 每小時	The minimum renting of Party Room should be at least 2 hours per booking 租用兒童中心派對室·每次預訂最少 2 小時
Ballet Room 芭蕾舞室	9:00 a.m 9:00 p.m.	\$125/Hour 每小時	
Piano Room 鋼琴室 Study Room 學習室		\$30/Hour 每小時	



## CLUBHOUSE FACILITIES – FEE SCHEDULE & OPENING HOURS 會所設施收費及開放時間

Enquiries: 2570 2316

## Terms and Conditions for Facility Booking 設施預訂細則

- Facility booking can be made at the clubhouse concierge with a valid resident card, through the SINO living mobile app or over the phone.
  - 住客可憑有效之住戶證親身到會所禮賓部預訂各項會所設施·亦可透過 SINO living 手機應用程式或電話 辦理。
- 2) Booking for sport facilities and piano rooms can be made within 3 days. Each unit is entitled to reserve ONE session of any one type of facility on a single day during Saturday, Sunday & Public Holiday and up to TWO sessions of any one type of facility on a single day from Monday to Friday.
  - 體育設施及鋼琴室只接受 3 天內之預訂。星期六、日或公眾假期,同一天內每戶只能預約同一設施一 節時段,而星期一至五則可預約同一設施最多兩節時段。
- 3) Booked facilities must be paid to confirm at the clubhouse concierge before 10:00 pm on the day before using the facilities or through the SINO living mobile app before 11:59 pm at the latest, otherwise the reservation will be automatically canceled.
  - 預訂設施須最遲於使用設施前一天晚上 10 時前到會所禮賓部完成付款或於晚上 11 時 59 分前透過 SINO living 手機應用程式付款,否則預訂將會自動取消。
  - \*For on-day bookings, residents must present their valid resident cards in person at the clubhouse concierge to pay and confirm the booking.
  - 預訂即日設施住客只可憑有效住戶證親身到會所禮賓部辦理及即時付款確認。
- 4) Residents <u>must pay to confirm the booking</u>. No changes, cancellations, transfers, or refunds are allowed once confirmed.
  - 所有預訂設施均須完成付款方為確認,一經確認不得更改、取消、轉讓或退款。
- 5) The clubhouse staff reserve the right to require facility users to produce a valid resident card at any time for verification.
  - 會所職員有權隨時要求設施使用者出示有效之住戶證以核實住客身份。
- 6) If the facilities are closed due to bad weather, residents can rebook the facilities by presenting the booking receipts at the clubhouse concierge within 7 days.
  - 倘設施因惡劣天氣影響而關閉,住客可於7天內前往會所禮賓部出示預訂收據辦理改期。
- 8) Private coaching is strictly prohibited, unless prior approval has been obtained from the Palisades Club Management.
  - 未經會所管理公司同意,嚴禁於會所設施內進行私人教授。
- 9) The management reserves the right to cancel any bookings due to unforeseeable circumstances. Residents will be informed in advance unless in an emergency situation.
  - 於特別情況下,會所有權取消所有預約。除緊急情況外,會所將預先通知住客。
- 10) Please take note to the relevant rules and regulations when using the clubhouse facilities. 使用會所設施前,請細閱相關設施之使用守則。
- 11) The Palisades Club management reserves the right to amend the above fee schedule and regulations without prior notice.
  - 寶馬山會所保留修改上述價目、時間表及守則的權利而無需另行通知。